
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottsága nyílt üléséről.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. február 13. napján 8:00 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök 

Schweitzer Tamás bizottsági tag 

Palicz István bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Petercsák Pál bizottsági tag 

 

Az ülésről távol volt: 

Deustch Eszter bizottsági tag 

Virág Béla bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Rácz-Tóth Nikoletta Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 

Blanár Róbert a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület TDM menedzsere 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Rácz-Tóth Nikoletta Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 

Blanár Róbert a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület TDM menedzsere 

 

Jegyzőkönyvvezető: Nagypál Kitti 

Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 tag jelen van. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirenddel kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy javaslat, felvetés nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta a 

napirendek elfogadását a meghívóban foglaltak szerint. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s : az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

 

 



Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Energia- és Klímavédelmi 

Akciótervének (SECAP) elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi 

szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a 

városnéző gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadására, valamint az Egyesület 2023. évi költségvetési tervének 

jóváhagyására 
Előterjesztő: Dankó Dénes alpolgármester 

 

1. Napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak vagy osztályvezető 

asszonynak van-e szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető: a 2023-as évi költségvetési rendelet az előző évekhez 

hasonlóan készült el. Az önkormányzat működőképességének megtartása a cél.  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra bocsátotta 

javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 4 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

4/2023. (II.13.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati 

rendelet megalkotásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó 

előterjesztést fogadja el. 

 

2. Napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Energia- és Klímavédelmi 

Akciótervének (SECAP) elfogadására 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte, hogy jegyző úrnak van-e szóbeli 

kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés nem volt, kérdések és vélemények következtek. 



Schweitzer Tamás bizottsági tag: szkeptikusan áll az akciótervhez, mert nagyon sok adat 

becsléssel készült. Kevésnek találta a 156 fő válaszát a kérdőívre, és az ebből való következtetés 

levonását. 

Fazekas Márk Péter aljegyző: nem jár szankcióval, a javaslatok be nem tartása. Az Európai 

Unió Horizon 2020 programjának keretein belül a nemzetközi szervezet magyarországi 

leágazása készítette el a javaslatot két mintatelepülésen, Hatvanban és Sátoraljaújhelyen.  

dr. Terdik Sándor jegyző: a szervezet képviselői, akik az anyagot összeállították a testületi 

ülésre eljönnek és rövid bemutatót fognak tartani a céljaikkal és az anyag összeállításával 

kapcsolatban. 

Dankó Dénes alpolgármester megérkezett. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: örült, hogy Sátoraljaújhely belekerült a programba, pozitív 

hozadéka mindenképp van a programnak. Egyrészt látják, hogy milyen irányba érdemes 

elindulni a karbonsemlegesség felé vezető úton, illetve az sem elhanyagolható, hogy ezzel az 

anyaggal alá tudják támasztani későbbi pályázatokon való részvételünket. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Energia- és Klímavédelmi 

Akciótervének (SECAP) elfogadásáról szóló előterjesztést fogadja el. 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

5/2023. (II.13.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Energia- és Klímavédelmi Akciótervének (SECAP) 

elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a CEESEU projekt keretében elkészült 

Sátoraljaújhely Fenntartható Energia- és Klíma Akciótervet (SECAP) az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

 

3. Napirendi pont 

Előterjesztés a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi szakmai 

munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a városnéző gumikerekes 

kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására, 

valamint az Egyesület 2023. évi költségvetési tervének jóváhagyására 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte, hogy alpolgármester úrnak vagy ügyvezető 

úrnak van-e szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dankó Dénes alpolgármester: a vendégforgalmi mutatókat tekintve az elmúlt éven elkezdtek 

visszatérni a koronavírus előtti állapotra. Az egyesület a rábízott vagyonnal jól gazdálkodott, 

kisebb mértékű újításokat is el tudtak végezni. Hatalmas fejlődés történt a városban a 

vendégéjszakák számát tekintve, amiben a Rákóczi Hotel, Tábor és Rendezvényközpont nagy 

szerepet játszott.  



Kérdések, vélemények következtek.  

Petercsák Pál bizottsági tag: megkérdezte, hogy vasárnap nincs-e igény a tourinform iroda 

nyitva tartására. Tudni szerette volna, hogy Fűzérkomlóson a postamúzeum, valamint 

Vágáshután az üveghuta tekintetében befejeződtek-e a karbantartási munkálatok.  

Dankó Dénes alpolgármester: az idegenforgalmi szezonban a tourinform iroda hosszított 

nyitvatartással működik. Fűzékomlóson véget ért a postamúzeum fenntartási időszaka, 

polgármester úr tárgyalásokat folytat a további működéssel kapcsolatban. Vágáshután az épület 

az egyesület tulajdonában van. A közreműködő szervezettel elindult a tárgyalás azzal 

kapcsolatban, hogy 5 vagy 10 éves fenntartási időszakot kell-e figyelembe venni. 

Palicz István bizottsági tag: a beszámolót olvasva nagy munkát lát az egyesület mögött, úgy 

gondolja hamarosan a gyümölcse is látszódni fog. 

Blanár Róbert ügyvezető: megköszönte az elismerést. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, az elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi 

szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásáról, a városnéző 

gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadásáról, valamint az Egyesület 2023. évi költségvetési tervének jóváhagyásáról szóló 

előterjesztést fogadja el. 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

6/2023. (II.13.) határozata 

a Sátoraljaújhely – Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2022. évi szakmai munkájáról és 

gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásáról, a városnéző gumikerekes kisvonat és a 

helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról, valamint az 

Egyesület 2023. évi költségvetési tervének jóváhagyásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely - Hegyköz Turizmusáért 

Egyesület 2022. évi szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámolót, és a városnéző 

gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2022. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja el, 

továbbá az Egyesület 2023. évi költségvetési tervét hagyja jóvá az előterjesztésben foglaltak 

szerint.  

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést 8 óra 33 perckor bezárta. 

K.m.f. 

 

  Schweitzer Tamás sk.                                                                  Kracson Norbert sk. 

          Jegyzőkönyv-hitelesítő                                                                     Bizottsági elnök 


